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Kommunen med fastighetsägare och arkitekter har presenterat ett förslag på bebyggelse på det 

område i Limhamn sjöstad där det idag finns silosar. I förslaget ingår det en helt ny byggnad på 

hela 30 våningar. Förslaget är bara just ett förslag och ingen verkar tro att just detta förslag 

kommer bli verklighet. Men själva bebyggelsen och höjden på huset väcker en den frågor, inte 

minst med tanke på de riktlinjer som stadsbyggnadsnämnden antog 2021 med namnet 

”riktlinjer för höga hus i Malmö”. I dessa riktlinjer med tillhörande kartor pekas detta området i 

Limhamn INTE ut som ett lämpligt område för höga hus. Skulle mot förmodan förslaget bli 

verklighet kommer detta strida mot de riktlinjer som antagits i kommunen.  

 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande fråga till ansvarigt kommunalråd Stefana Hoti: 

 

Kommer stadsbyggnadsnämnden följa ”Riktlinjerna för höga hus i Malmö” som har beslutats i 

stadsbyggnadsnämnden?  

 

 

Tony Rahm (M)   
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